
Predsedstvo OK SZDL o tehnični
kulturi

Na 19. seji (6. marca) je predsedstvo občin-
ske konference SZDL obravnavalo tudi stanje
tehnične kulture v Ljubljani. V razpravi je pre-
vladalo mnenje, da področje tehnične kulture
v Ljubljani preveč puščamo ob strani. Še zlasti
ob tem, ko veliko govorimo o inovativni družbi,
informatiki in Evropi, zanemarjamo vzgojo na-
ših najmlajših v tem duhu. Kar težko je verjeti,
da imamo v občini le v Papiroici Vevče društvo
ljudske tehnike. Kako da drugim štcvilnim de-
lovnim organizacijam ni za tovrstno spodbuja-
nje znanja?

Na predsedstvu so menili, da je o tem treba

razpravljati še v drugib sredinah in širše. Skle-
nili so, da skupaj z izobraževalno skupnostjo
organizirajo sekcijsko obravnavo te problema-
tike, da kasneje o tem spregovore tudi delegati
zbora združenega dela. Prav tako je to potrebno
obravnavati na ravni mesta in tu še zlasti razmi-
sliti o že stari pobudi, da se za financiranje
tehnične kulture v Ljubljani ustanovi pooi in da
se del sredstev zagotavlja tudi iz iger na srečo,
kot imajo to urejeno v sosednji Hrvatski na
primer.

Poročilo objavljamo na 6. strani.
S. G.


